
 

REFERAT HOLLÆNDERHALLENS BRUGERRÅD 
DATO 
TID 
STED 

Tirsdag den 31 august 
Kl. 17.30 
Hollænderhallen mødelokale 2 

DELTAGERE Mette Kjærgaard, Jeanette Øbo Glæsner, Gitte Lauersen, Lars Peter Olsen, 
Steen Nielsen, Peter Læssøe, Børge Schaltz, og Steen Jørgensen. 

AFBUD/FRAVÆRENDE Tina Wexø, Kurt Christensen, Thomas Sønderskov Korsgaard, Jannik Elmegaard 

BEMÆRKNINGER  

 

DAGSORDENSPUNKTER 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra  
den 15-06-2021 
 

 
Godkendt 
 

3. Meddelelser: 
- Formand 

 
 

- Hollænderhallen 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Glad for at vi endelig er i gang igen oven på Corona og 
sommerferie. 
 
Orientering vedr. Fællesskabernes hus. 
 
Cornas impact på foreningslivet er mærkbart og der tales om 
en medlemsnedgang på om i mod 30 % på landsplan. I  
 
Dragørs haller forsøger vi at gøre opmærksom på vores og 
ikke mindst vores forenings tilbud via hjemmeside, 
infoskærme etc. 
 
Personale situationen. Vi søger i øjeblikket efter nye folk 
primært små stillinger som generelt bemandes af 
studerende. 
 
Statistisk for de 3 ugers ekstra åben inden sommerferien 
rundsendes snarest. 
 
Kulturnat: LPO bemærkede, at det var ærgerligt med så sen 
en udmelding om arrangementet. 
SJ kulturnatten i St. Magleby og Hollænderhallen kommer 
umiddelbart til at være i form af Dragør badminton og 
Dragør svømmeklub.  
Det er i forbindelse med planlægningen af Kulturnatten 
blevet talt om et tværgående arrangement. Vi Håber at 
kunne afholde ”Foreningernes dag”. Sandsynligvis slut 
oktober/start november. Det bliver i Hollænderhallen inkl. 
svømmehal og handler primært om at promoverer 
foreningernes tilbud, men også at vise Dragør Musik skole og 
biblioteket frem. 



 
- KB 

 

 
PL.  
Nøglebriksagen var på BFKU ved sidste møde og der er bred 
enighed i udvalget om etablering af et sådan system. Pt. er 
en spørgeundersøgelse sat i søen af forvaltningen, for at 
afdække behov og ønsker.  
 
Brugerrådet er bekymret for de besparelser der ligger 
sammen med implementering af nøglebriksystemet. Her er 
der besluttet sammen med implementeringen af 
nøglebrikker, årligt en besparelse på 100.000 på 
personalereduktion. Det kan herved forringe tilbuddene i HH 
hvis der igen reduceres på personalet. 
 
På en for nylig afhold workshop af forvaltningen handlede 
den om genåbning efter Corona.  Et fint møde men dog med 
meget få deltagende fra bl.a. idræts foreningslivet.  
 

4. Økonomi. 
- Budget 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Forventet regnskab 2021 

 

 
Høringssvar er afleveret fra brugerrådet. I budgetmappen i 
år er der ingen umiddelbare besparelsesplaner for området. 
Dette er glædeligt. Til gengæld er der forslag om at bevillige 
midler til renovering af hele parkeringsområdet. Som ”Aktivt 
knudpunkt St. Magleby” giver det mening af se på de forhold 
der i dag er.  
Det blev bemærket at fler institutioner inkl. Hollænderhallen 
og institutionerne omkring området, har gentagne gange 
fremsendte skrivelser om de kritisable forhold. 
 
Den foreløbige prognose lover fortsat et stort minus 
primært grundet manglende indtægter i Corona-perioden 
samt i perioden nu frem til en mere normal hverdag 
 

5. Bygge- og Ejendomsprojekter. 
- Status elevator 

 
- Status, Afgangshallen 

 
 

- Status, Varmtvands- 
beholder i SV 
 

- Nøglebriksystem i HH 
 

 
Elevator forventes færdig medio september 
 
Projektet beskrives og planlægges snarest i samarbejde med 
Vej og Park 
 
Ny varmtvandsbeholder et installeret i svømmehallen. 
 
 
Se pkt. 3 

6. Søbadet. 
 

 
Dragør Søbad har lukket for sæsonen og på matrikulær vis 
kommer vi meget tæt på indtægtsmålet selvom vi igen i år 
var ramt af, at vi ikke kunne åbner 1. maj 
 



Børge:  
Efterspørger et svar på udvidelse af damesauna samt status 
på trappe til handicappet. SJ rykker forvaltningen 
 

7. Forpagtning. 
- Brev af den 24 aug. 

 

 
Sven Ole har problemer med at rekrutterer personale til 
cafe´en. Brugerrådet beder om fremsendelse af 
stillingsannoncen for at prøve at promoverer denne i 
foreningsregi og øvrige netværk.  
 

8. Revidering styrelsesvedtægterne. 
 

 
Er under proces 

9. Revidering fordelingsregler. 
 

 
Brugerrådet fremsender høringssvar inden fredag. 
 

10. Evt. 
 

GL efterlyser gratis eller meget billige førstehjælps kurser. 
LPO vil fremsende noget. 
 
Næste møde 13 oktober kl. 17.30 

 


